

Title (en)
Steps with working platform

Title (de)
Trittbrett mit Arbeitsplattform

Title (fr)
Marchepied à plateforme de travail

Publication
EP 2034128 A1 20090311 (FR)

Application
EP 08290790 A 20080820

Priority
FR 0706267 A 20070907

Abstract (en)

The step (1) has a working platform (7) including a lower supporting plate (11) for supporting an operator, an upper rail (13) closed and a lower rail (15) opened from side of a slope up plane (3). A tubular and U-shaped movable rail (21) is articulated to the upper rail or at the slope up plane to the same height level than the upper rail or below the upper rail. The movable rail is laid on the lower rail, and closes an opening of the working platform towards the side of the slope up plane at the level of the lower rail.

Abstract (fr)

L'invention concerne un marchepied comportant un plan de montée (3), un plan de bâquille (5) et une plateforme de travail (7), laquelle est pourvue d'un plateau (11) support d'un opérateur, d'une lisse supérieure (13) fermée et d'une lisse inférieure (15) ouverte du côté du plan de montée (3), caractérisé en ce qu'il comporte une lisse mobile (21) articulée à la lisse supérieure (13) ou au plan de montée (3) sensiblement au même niveau de hauteur que la lisse supérieure (13) ou sous celle-ci, cette lisse (21) étant apte à reposer sur la lisse inférieure (15) et à fermer la plateforme de travail (7) au niveau de la lisse inférieure (15), côté plan de montée (3).

IPC 8 full level
E06C 1/18 (2006.01); **E06C 1/393** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06C 1/18 (2013.01); **E06C 1/393** (2013.01); **E06C 7/185** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 178322 A1 20070509 - TUBESCA [FR]
- [A] FR 2897638 A1 20070824 - DUARIB SOC PAR ACTIONS SIMPLIF [FR]
- [A] US 2005056489 A1 20050317 - WALSH MICHAEL P [AU]
- [A] EP 1143103 A1 20011010 - ANDREY GERARD [CH]

Cited by

CN109072670A; CN103233675A; US10145176B2; CN104120967A; FR3005987A1; WO2017136673A1; US10138679B2; US10815728B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2034128 A1 20090311; FR 2920815 A1 20090313

DOCDB simple family (application)
EP 08290790 A 20080820; FR 0706267 A 20070907